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Protokół Nr XXXIX/2022 

sesji Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka 

odbytej w dniu 14 września 2022 r. 
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Protokół nr XXXIX/2022 

XXXIX Sesja w dniu 14 września 2022 . 
Obrady rozpoczęto 14 września 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:19 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1.Stanisław Dylewski 
2. Mirosław Gromek 
3. Beata Herman 
4. Michał Kacprzak 
5. Bogusław Konrad 
6. Anna Krajewska 
7. Robert Krajewski 
8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 
9. Krzysztof Laska 
10. Ewa Orzechowska 
11. Waldemar Józef Pałys  
12. Jerzy Pawluczuk 
13. Paweł Adrian Pecura 
14. Mirosław Pędzich 
15. Andrzej Pęksa 
16. Edward Witold Podbielski 
17. Mieczysław Stanisław Równy 
18. Mieczysław Szymalski 
19. Renata Teresa Trojanowska 
20. Henryk Wilczewski 
21. Edward Zalewski 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia 
posiedzenia, po przywitaniu zebranych i sprawdzeniu obecności stwierdził, że  
w posiedzeniu sesji Rady Miasta na stan 21 radnych bierze udział 21 członków Rady 
Miasta, w tym czterech radny bierze udział w sesji za pośrednictwem środków 
porozumiewania się na odległość w związku z czym wszystkie uchwały podjęte  
w toku obrad będą prawomocne. 

Głosowano w sprawie sprawdzenia  obecności.  

Wyniki głosowania:  

OBECNY: 21, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (21) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
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Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że dnia  
8 września br. do Przewodniczącego Rady Miasta wpłynął wniosek Burmistrza 
Miasta o zwołanie sesji w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  
o samorządzie gminnym z porządkiem obrad przekazanym Radnym Miasta wraz  
z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  W dalszej kolejności Przewodniczący Rady 
Miasta p. Robert Krajewski przypomniał, że Rada Miasta może wprowadzić zmiany 
do porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 
Dodał, że do zmiany porządku obrad sesji Rady Miasta zwołanej w trybie art. 20 ust. 
3 wymagana jest zgoda wnioskodawcy. Zapytał o wnioski bądź uwagi do porządku 
obrad.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zwróciła uwagę na sprawę dot. fatalnej 
sytuacji drogowej na ul. Małkińskiej stanowiącej odcinek inwestycji remontowanej 
drogi wojewódzkiej nr 627 łączącej miasto z miejscowością Małkinia Górna. 
Zasugerowała wprowadzenie punktu sprawy różne w celu udzielenia informacji o 
aktualnej sytuacji związanej z prowadzoną inwestycją.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, iż temat wskazany przez radną  
p. Jolantę Kwiatkowską został wyczerpany na poprzedniej sesji Rady Miasta. 
Poprosił Przewodniczącego Rady Miasta p. Roberta Krajewskiego o możliwość 
zabrania głosu przed zakończeniem trwających obrad, wówczas Burmistrz Miasta 
wypowie się we wskazanej sprawie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wyraził zgodę na zabranie 
głosu przez Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera przed zakończeniem obrad. 

Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki przez Miasto Ostrów 
Mazowiecka dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej 
Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

b. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

c. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2022-2035. 

4. Zakończenie obrad 
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3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki przez Miasto 
Ostrów Mazowiecka dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ostrowi 
Mazowieckiej Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Ostrowi Mazowieckiej,  

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r., 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2022-2035. 

W dyskusji wzięli udział: 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska rozpoczęła wprowadzenie do punktu 
przedstawiając zaproponowane zmiany w budżecie miasta tj. wprowadzenie 
przychodów i rozchodów w wysokości 3 mln zł w związku z planowaną pożyczką dla 
ZGK. Dodała, iż powyższa zmiana w budżecie miasta zapewni poprawienie płynność 
spółki. Nadmieniła, że termin spłaty zaproponowanej pożyczki to koniec br. roku. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę na dynamicznie kształtującą się 
sytuację energetyczną na świecie. Zauważył, że władze miasta wypracowując 
odpowiednią metodę rozwiązania problemu energetycznego mają na uwadze 
wypełnienie zadań samorządowych jakimi są: zapewnienie ciągłości w dostępie do 
usług publicznych oraz zapewnienie bezpieczeństwa energetycznego mieszkańców 
miasta. Wyjaśnił, że wybranym sposobem rozwiązania problemu energetycznego jest 
przekazanie środków pieniężnych na zakup węgla. Dodał, że władze miasta 
zmniejszając ryzyko popełnienia błędów strategicznych przy wypracowywaniu 
odpowiedniego rozwiązania uwzględniły: dostępność i ceny węgla, wysoki wskaźnik 
inflacji, koszt wykupu uprawnień do emisji CO2, trwającą wojnę na Ukrainie.  
Nadmienił, że wyzwaniem dla miasta jest wieloletnia infrastruktura do produkcji 
energii cieplnej na ul. Lipowej, a także znalezienie i zakup nieruchomości  
z przeznaczeniem do budowy infrastruktury zajmującej się produkcją energii cieplnej 
przez ZEC. Zaapelował do Radnego p. Jerzego Pawluczuka pełniącego funkcję 
Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom” oraz władz Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Nasz Dom” o odstąpienie gruntu na ul. Lipowej za symboliczną cenę 
podając jako argumentacje: dobro lokalnej społeczności w kwestii bezpieczeństwa 
energetycznego miasta i ilość energii cieplnej dostarczanej z ZEC do Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Nasz Dom” w wysokości 50% całkowitej produkcji energii cieplnej 
przez spółkę miejską. Poinformował o kończącej się fazie audytu dla miasta  
w zakresie produkcji energii cieplnej. Wyraził przekonanie o potrzebie 
przeprowadzenia debaty miejskiej na temat metod zapewnienia bezpieczeństwa 
energetycznego miasta. Zaznaczył, iż miasto ma zagwarantowane umowy na zakup 
węgla z terminem przypadającym na wiosnę 2023 r. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska spostrzegła, że uzasadnienie do 
procedowanego projektu uchwały zawiera sformułowanie odnoszące się do złożenia 
wniosku przez ZGK o dokapitalizowanie spółki kwotą 3 mln zł, z kolei w projekcie 
uchwały jest mowa o pożyczce w kwocie 3 mln zł. Wspomniała o brakującej 
informacji o czasie trwania pożyczki w proponowanym projekcie uchwały. Poprosiła  
o udzielenie informacji w sprawie planowanego dokapitalizowania Zakładu 
Gospodarki Komunalnej poprzez aport nieruchomości przy ul. Lubiejewskiej dz. nr 
416/14 i 416/15 i przez poręczenie majątkowe Radna zadała poszczególne pytania: 
czy spełniono wszelkie wymogi formalne w sprawie połączenia spółek ZGK oraz 
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ZEC; czy wspomniana kwestia audytu w wypowiedzi burmistrza miasta p. Jerzego 
Bauera ma związek z zamówioną koncepcją najefektywniejszego sposobu produkcji 
energii cieplnej dla miasta; czy zostały wykonane jakiekolwiek prace w sprawie 
modernizacji infrastruktury do produkcji energii cieplnej. Radna zgłosiła wniosek 
formalny o dodanie w § 1 proponowanego projektu uchwały wyrażenia  
„z obowiązkiem zwrotu całej kwoty pożyczki przez ZGK do budżetu miasta do dnia 
31 grudnia 2022 r. pod rygorem zapłaty odsetek za opóźnienie w maksymalnej 
wysokości.” Radna wyraziła zdanie, iż nieuwzględnienie terminu spłaty pożyczki 
oznacza udzielenie pożyczki na czas nieokreślony. Nadmieniła, że w przypadku 
wydłużenia czasu spłaty pożyczki poniesienie kosztów odsetek nie powinno się 
obarczać wszystkich mieszkańców miasta.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiadomił, że 

:-zakończono pierwszy etap działań odnośnie połączenia spółek ZGK i ZEC; 

-władze miasta obecnie oczekują na wpis do KRS; 

-władze miasta nie mają możliwości  rozpoczęcia prac dot. modernizacji 
infrastruktury zmieniającej jakość produkcji energii cieplnej dla miasta; 

-władze miasta podjęły decyzje w sprawie aportu gruntów poł. na ul. 
Lubiejewskiej, aktualnie trwa przygotowywanie dokumentacji.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że zaproponowana 
konstrukcja projektu uchwały zmiany budżetowej pozwala władzom miasta na 
podejmowanie decyzji w aktualnie połączonych spółkach ZGK i ZEC. Powiedziała, że 
zaproponowany projekt uchwały w sprawie. zmiany uchwały budżetowej odnosi się 
do bieżącego roku, dlatego użyta została forma przychodów i rozchodów w budżecie 
miasta. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska podkreśliła, iż w przypadku podjęcia 
proponowanych projektów uchwał władze miasta dopełnią wszelkich formalności 
związanych z udzieleniem pożyczki. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z prośba o udzielenie głosu 
Przewodniczącemu Ruchu Kontroli Wyborów i Władzy p. Andrzejowi Morawskiemu. 

Przewodniczący Ruchu Kontroli Wyborów i Władzy p. Andrzej Morawski określił 
istotne znaczenie wyboru odpowiedniego personelu zarządzającego instytucjami 
miejskimi takimi jak ZGK. Wyjaśnił, że podczas pełnienia przez niego funkcji Prezesa 
ZGK wiadomo było o podlegającej przekształceniom polityce energetycznej np. 
podpisanie protokołu z Kioto. Pan Andrzej  Morawski w swoim wystąpieniu pytał o: 

-wymienienie działań z okresu minionych dwudziestu lat w sprawie rozwiązania 
problemu z produkcją energii cieplnej w mieście; 

-wskazanie lokalizacji do budowy infrastruktury do produkcji energii cieplnej dla 
miasta; 

- czy został przeprowadzony audyt oraz analiza przed przystąpieniem do 
połączenia spółek ZGK i ZEC. 

Przewodniczący Ruchu Kontroli Wyborów i Władzy p. Andrzej Morawski wyraził 
przekonanie, że należy znaleźć nową lokalizację dla infrastruktury do produkcji 
energii cieplnej dla w mieście. Wyraził zdanie, iż władze miasta nie chcą 
współpracować z osobami bądź jednostkami mającymi pomysły w omawianym 
temacie. 
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Radny p. Jerzy Pawluczuk wspomniał, że był przeciwko podjęciu uchwały dot. 
połączenia spółek ZGK i ZEC. Jako przyczynę podał brak przekonującej 
argumentacji gwarantującej poprawę stanu ZEC po podjęciu takiej uchwały. Poddał 
pod zastanowienie słuszność stawiania ZGK jako inwestora strategicznego ZEC, jeśli 
zabiega o środki pieniężne z budżetu miasta na zakup węgla. Uznał, że Burmistrz 
Miasta p. Jerzy Bauer powołując się na nieuregulowaną kwestię własności gruntu na 
ul. Lipowej „szuka winnych” w związku z zaistniałą sytuacją. Zwrócił uwagę na 
bezczynność Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera w okresie dwóch kadencji  
w sprawie rozwiązania problemu modernizacji infrastruktury do produkcji energii 
cieplnej dla miasta. Powołując się na pismo z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej zauważył, że wymieniona instytucja nie miała 
przeciwskazań do udzielenia kredytu na realizację inwestycji na nieruchomości, która 
nie jest własnością spółki  jeśli zostałyby spełnione odpowiednie wymagania. Radny 
p. Jerzy Pawluczuk udzielił informacji, że Walne Zgromadzenie Wspólników 
Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom” dało pełnomocnictwo Radzie Nadzorczej 
Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom” w zakresie prowadzenia rozmów  
z Burmistrzem Miasta. Wyraził opinię, że sprzedaż gruntu  
na ul. Lipowej w symbolicznej cenie byłoby niesprawiedliwym potraktowaniem 
odbiorów Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom”, którzy w ten sposób sprawiliby 
prezent drugiej połowie odbiorów korzystających z miejskiej ciepłowni.  

Radny p. Stanisław Dylewski zacytował fragmenty z protokołu XXXIV sesji 
Rady Miasta dot. wypowiedzi radnego p. Krzysztofa Laski. Spostrzegł, że można 
prowadzić modernizację miejskiej kotłowni na dzierżawionym gruncie podając jako 
przykład remont miejskiego kina. Radny zapytał o aktualny stan zadłużenia ZEC; 
przedstawienie planu naprawczego spółki ZEC; podanie powodu zadłużenia ZEC; 
wskazanie ilości nowych obiektów podłączonych do miejskiej ciepłowni; podanie 
sposobu spłaty pożyczki przez ZEC; podanie ilości oraz ceny zagwarantowanego 
węgla dla miasta. Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z zapytaniem czy  
w najbliższym czasie pojawią się kolejne wnioski o dofinansowanie ZGK ze środków 
pieniężnych miasta ze względu na brakujące 8 tys. ton węgla w sezonie grzewczym 
dla miejskiej ciepłowni. Wyraził negatywne zdanie o postępowaniu Burmistrza Miasta  
p. Jerzego Bauera wobec opozycyjnych Radnych Miasta. Radny zaznaczył, że inne 
samorządy podejmowały działania w sprawie modernizacji infrastruktury do produkcji 
energii cieplnej korzystając z programów wojewódzkich lub państwowych  
dofinansowujących takie przedsięwzięcia. Podał jako przykład miejscowość Lubań 
Śląski.  

Radna p. Beata Herman zauważyła, iż rola inwestora strategicznego – ZGK 
musiała ulec zmianie z powodu wysokiego wzrostu ceny węgla w ostatnich kilku 
miesiącach. Dodała, iż w początkowych planach ZGK jako inwestor strategiczny miał 
zadanie zaciągnięcia kredytu z przeznaczeniem na modernizację miejskiej ciepłowni. 
Radna wspomniała, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wielokrotnie próbował 
porozumieć się ze Spółdzielnią Mieszkaniową „Nasz Dom” co do nieruchomości na 
ul. Lipowej. Zwróciła się do Radnego p. Jerzego Pawluczuka o udzielenie informacji 
dot. podjętej decyzji przez Radę Nadzorczą Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom” 
na propozycję złożoną przez władze miasta. Zwróciła się z prośbą o rozważne 
wypowiedzi w omawianej sprawie.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk (Ad Vocem) odnosząc się do wypowiedzi radnej  
p. Beaty Herman spostrzegł, że inwestor strategiczny jest „silny finansowo” co  
w przypadku ZGK odnosi się do posiadania zasobów pieniężnych na sfinansowanie  
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zakupu węgla. Zdaniem radnego najlepszym inwestorem strategicznym dla ZEC jest 
miasto. Radny p. Jerzy Pawluczuk poinformował, że podczas pierwszego Walnego 
Zgromadzenia Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom” odbytego po rozmowach  
z Burmistrzem Miasta p. Jerzym Bauerem podjęto decyzję o przekazaniu 
pełnomocnictwa Radzie Nadzorczej do prowadzenia rozmów z władzami miasta  
w sprawie zakupu gruntu na ul. Lipowej. Wspomniał, iż Rada Nadzorcza Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Nasz Dom” sugerowała zamianę nieruchomości. Nadmienił, że 
dotychczas do Walnego Zgromadzenia nie trafiła konkretna propozycja rozwiązania 
problemu gruntu na ul. Lipowej ze strony władz miasta. Zadeklarował, że Rada 
Nadzorcza zareaguje na pisma władz miasta w omawianym problemie. 

Radna p. Beata Herman (Ad Vocem) odnosząc się do wypowiedzi radnego  
p. Jerzego Pawluczuka poprosiła o udzielenie informacji o działaniach Rady 
Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom” od momentu uzyskania 
pełnomocnictwa od Walnego Zgromadzenia Wspólników do prowadzenia rozmów  
z władzami miasta. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk odpowiedział, że Rada Nadzorcza Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Nasz Dom” czeka na przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta  
p. Jerzego Bauera w omawianym problemie. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) stwierdził, że radni mogą być 
sfrustrowani za kilka miesięcy, gdy ciepło nie dotrze do  miejskich instytucji np. szkól. 
Wyraził negatywne zdanie o braku posiedzeń Komisji Rady Miasta adekwatnych do 
sprawy oraz trybie zwołania sesji Rady Miasta. Zauważył, że osoby odpowiedzialne 
za podjęcie decyzji wykazują brak zainteresowania tematem gruntu na ul. Lipowej. 
Radny wskazał, że organy spółki ZEC nie spotkały się z  Radą Miasta. Podkreślił, że 
radny szuka sposobu na rozwiązanie omawianego problemu korzystając z różnych 
źródeł informacji. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zapytała o to co będzie jeśli pożyczka 
nie zostanie spłacona i nie będzie przychodu w budżecie miasta. Zaznaczyła,  
że nie będzie błędem wprowadzenie proponowanego przez nią zapisu do projektu 
uchwały. 

Radna p. Beata Herman (Ad Vocem) zapytała jakie znaczenie będzie miał 
proponowany przez radną p. J. Kwiatkowską zapis w  projekcie uchwały jeśli nie 
będzie przychody z tytułu spłaty pożyczki. 

Radny p. Krzysztof Laska oznajmił, że nie zgadza się z pomysłem ulokowania 
inwestycji wartej kilkadziesiąt milionów złotych na nieruchomości, która nie jest 
własnością spółki. Spostrzegł, że inwestowanie na takim gruncie wywoływało by 
zapewne problemy. Określił, że niewykonalne jest tworzenie nowych technologii do 
produkcji energii cieplnej na gruncie znajdującym się na ul. Lipowej. Przypomniał,  
że w przeszłości ówczesne władze miasta mimo ograniczeń podejmowały próby 
rozwiązania problemu uregulowania kwestii gruntu na ul. Lipowej. Zaznaczył,  
że w sprawie najistotniejszym był brak komunalizacji gruntu podczas komunalizacji 
naniesień. Zwrócił się o racjonalny i uczciwy styl wypowiadania się w omawianej 
sprawie. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) podkreślił, że w zasobach Spółdzielni 
Mieszkaniowej są dokumenty zawierające informacje o kosztach naniesień  
tzn. budowie obiektów należących do ZEC na nieruchomości położonej na ul. 
Lipowej, które ponieśli mieszkańcy Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom”. Radny  
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p. Stanisław Dylewski spostrzegł, że nie otrzymał odpowiedzi na zadane wcześniej 
pytania.   

Radny p. Mieczysław Szymalski (Ad Vocem) zadeklarował głos „za” przyjęciem 
proponowanego projektu uchwały uzasadniając swoje stanowisko zapewnieniem 
bezpieczeństwa mieszkańcom miasta w zakresie dostarczenia energii cieplnej  
w nadchodzącym sezonie grzewczym. Wyjaśnił, że był przeciwko podjęcia uchwały 
dot. połączenia spółek ZGK i ZEC obawiając się o stabilność finansową ZGK. Zwrócił 
uwagę na wysoce skomplikowaną obecnie sytuacje ZEC, jednocześnie sugerując 
podjęcie rozmów władz miasta z władzami Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom”  
w zakresie uregulowania kwestii gruntu na ul. Lipowej. Powiadomił, że kodeks 
cywilny określa możliwość przejęcia nieruchomości na drodze sądowej bądź 
dobrowolnie jeżeli wartość naniesień przekracza wartości gruntu. Wspomniał, iż 
pominięcie komunalizacji nieruchomości przy komunalizacji naniesień na gruncie 
położonym na ul. Lipowej utrudniało podjęcie działań władzom miasta od czasów 
utworzenia samorządu terytorialnego. Przytoczył przebieg wydarzeń oraz działania 
podjęte przez radnego w czasie pełnienia funkcji Burmistrza Miasta. W imieniu Klubu 
Radnych „Niezależni Razem” zgłosił wniosek formalny o 10 minut przerwy  
po zakończeniu dyskusji w omawianej sprawie. Zadeklarował dyspozycyjność 
Radnych klubu „Niezależni Razem” w omawianej sprawie.  

Radny p. Krzysztof Laska (Ad Vocem) poinformował, że był przewodniczącym 
komisji miejskiej ds. rozmów ze Spółdzielnią Mieszkaniową „Nasz Dom” w kwestii 
uregulowania własności gruntu na ul. Lipowej. Radny spostrzegł, że miasto  
w przeszłości miało szanse na skorzystanie z prawa pierwokupu działki na ul. 
Lipowej, ponieważ wartość naniesień przewyższała kilkukrotnie wartość  gruntu. 

Radna p. Beata Herman (Ad Vocem) również wyraziła przekonanie,  
że najważniejszą kwestią jest obecnie zapewnienie bezpieczeństwa energii cieplnej 
dla mieszkańców miasta. Radna zgodziła się ze słowami radnego p. Stanisława 
Dylewskiego co do prawidłowej kolejności procedowania omawianej sprawy. 
Zauważyła, że w przeszłości mimo szczegółowej analizy spraw na posiedzeniach 
komisji Rady Miasta niektórzy Radni Miasta na obradach sesji Rady Miasta ponownie 
rozpoczynali wątki omówione na posiedzeniach komisji Rady Miasta. 

Radna p Jolanta Jadwiga Kwiatkowska (Ad Vocem) ponowiła zadane  pytanie. 
Podkreśliła, że złożyła wniosek formalny prosząc pozostałych Radnych Miasta o 
rozważenie podjęcia go w proponowanej jego treści. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) objaśnił, iż Spółdzielnia 
Mieszkaniowa „Nasz Dom” ma w posiadaniu dokumenty wskazujące  
że nie rozstrzygnięto o  przynależności naniesień na gruncie zlokalizowanym na ul. 
Lipowej. Ponownie zaznaczył brak udzielenia informacji na zadane pytania przez 
radnego. Spostrzegł, że radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska także zadała ważne 
pytanie. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiadając na wypowiedzi radnego  
p. Stanisława Dylewskiego zaznaczył, że władze miasta co najmniej kilka razy  
w bieżącym roku udzielały informacji na pytania zadane przez radnego. Dodał, że na 
poprzedniej sesji Rady Miasta, gdzie poruszono omawiany temat Burmistrz Miasta 
zapewniał o pojawieniu się kolejnych wniosków o dofinansowanie spółki  
w przyszłości. Podziękował za wypowiedź radnego p. Mieczysława Szymalskiego. 
Nawiązując do pytania radnej p. Jolanty Jadwigi Kwiatkowskiej zapewnił, że jest 
zbędny dodatkowy zapis do proponowanego projektu uchwały. Burmistrz Miasta  
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p. Jerzy Bauer zadeklarował, że władze miasta uporają się z problemem w 
przypadku nieterminowej spłaty pożyczki przez ZGK. Podkreślił ilość działań władz 
miasta zmieniających wizerunek miasta, jakich udało się wykonać przed obecnym 
kryzysem światowym. 

Prezes ZEC p. Wojciech Tyl powiadomił, że ZEC ma zakontraktowane dostawy 
węgla w kolejnych miesiącach tj.:1,5 tys. ton we wrześniu, dwie dostawy po 1,5 tys. 
ton w październiku, dwie dostawy po 1,5 tys. ton w listopadzie, 1,5 tys. ton w grudniu 
z aktualnym stanem magazynowym 2 tys. ton węgla. Prezes ZEC p. Wojciech Tyl 
zapewnił, że sezon grzewczy jest całkowicie zabezpieczony i nie ma żadnych 
zagrożeń co do realizacji kontraktów.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił ok. 10-minutową przerwę 
techniczną. 

Przerwa. 

Wznowienie obrad. 

 Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska wycofała złożony wiosek formalny. 

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XXXIX/349/2022 w sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki przez Miasto Ostrów Mazowiecka dla 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowi Mazowieckiej.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (20) Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, 
Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, 
Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski, Bogusław Konrad 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Stanisław Dylewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XXXIX/350/2022 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2022 r. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (20) Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Anna 
Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 
Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Stanisław 
Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski, Bogusław Konrad 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Stanisław Dylewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XXXIX/351/2022 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2022-
2035. 
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Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (20) Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Anna 
Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 
Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Stanisław 
Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski, Bogusław Konrad 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Stanisław Dylewski 

Radny p. Bogusław Konrad w części sesji brał udział za  pomocą  środków 
porozumiewania się na odległość (głosował telefonicznie) 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta p. Jerzemu Bauerowi . 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer nawiązując do pytania o sytuację związaną  
z prowadzoną inwestycją na ul. Małkińskiej poinformował o tym, że: 

- zasypano oraz wyrównano asfaltem wykop o głębokości 60 cm na odcinku 
remontowanej drogi w miejscowości Orło;  

- kruszywo, jakie użyto w celu zasypania wspomnianego wykopu pozostanie na 
danym odcinku drogi do czasu drugiej fazy remontu drogi realizowanego przez 
kolejnego wykonawcę;  

- Zarząd Województwa Mazowieckiego przeznaczył środki pieniężne na  
docelowe pokrycie asfaltem odcinka (na obszarze miasta) wybudowanego z 
kruszywa; 

- nie uległa zmianie decyzja o przeprowadzeniu remontu na całej trasie 
wojewódzkiej nr 627. Dodał, że ta decyzja wiąże się z postępowaniem i wyłonieniem 
nowego wykonawcy. Wyraził przekonanie, że nowy wykonawca przeprowadzi 
badania w szczególności tam gdzie aktualnie położona jest warstwa ścieralna. 
Udzielił informacji, iż przypuszczalnie zostanie wydłużony czas wykonania inwestycji 
co generuje dodatkowe koszty, pierwsza warstwa wiążąca drogi nie może pozostać 
bez przykrycia przez ok. pół sezonu. Dodatkowo, trudna sytuacja spowodowana 
upuszczeniem placu budowy przez wykonawcę wiąże się z przekierowaniem sprawy 
na drogę sądową. Nadmienił, że w opinii ekspertów jest duże prawdopodobieństwo 
konieczności frezowania odcinków inwestycji, gdzie leży warstwa asfaltu 
bezpośrednio na kruszywie i bez przykrycia. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiadomił, że 25 września br. miasto 
odwiedzi Prezes Rady Ministrów p. Mateusz Morawiecki oraz Minister Rolnictwa i 
Rozwoju Wsi p. Henryk Kowalczyk oraz inni znamienici goście z okazji obchodów 
ogólnopolskiego święta pod nazwą „Wdzięczni polskiej wsi”. Wskazał, że ww. 
uroczystość będzie się odbywać w miejskich obiektach w rejonie ul. Trębickiego i ul. 
Parkowej. Przytoczył program uroczystości, jednocześnie zachęcając osoby 
zainteresowane do wzięcia udziału w tym wyjątkowym święcie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że w zakładce 
„informator” na platformie e-sesja umieszczane są materiały dla Radnych Miasta. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że porządek obrad 
39 - ej sesji Rady Miasta został wyczerpany. Podziękował za aktywny udział  
w obradach sesji, na tym zamknął obrady 39 - ej sesji Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka.  

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Robert Krajewski 

Przygotowała: 

Magdalena Pazik- pomoc administracyjna  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl Przebieg sesji zawiera nagranie 
dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Ostrów 
Mazowiecka http://www.bip.ostrowmaz.pl/public/?id=198343. 


